

**‘ເວ້ນໄລຍະຫ່າງທາງສັງຄົມ’ ເຂດເມືອງຫລວງແລະປະລິມົນທົນຂັ້ນ 2,
ເຂດທີ່ບໍ່ແມ່ນເມືອງຫລວງແລະປະລິມົນທົນແມ່ນປັບເປັນຂັ້ນ 1.5ຕັ້ງແຕ່
(ວັນທີ 15/2~ວັນທີ 28/2)**

ຈຳແນກ	ເຂດເມືອງຫລວງແລະປະລິມົນທົນ(ຂັ້ນ2)	ເຂດທີ່ບໍ່ແມ່ນເມືອງຫລວງແລະປະລິມົນທົນ(ຂັ້ນ1.5)
5 ຄົນຂຶ້ນໄປສ່ວນບຸກຄົນແມ່ນຫ້າມພົບປະເຕົ້າໂຮມ	<ul style="list-style-type: none"> ▲ 5ຄົນຂຶ້ນໄປຫ້າມບໍ່ໃຫ້ມີການຈອງແລະເຂົ້າໃຊ້ບໍລິການຮ່ວມກັນເປັນຕົ້ນແມ່ນຮ່ານອາຫານສະຖານທີ່ທີ່ມີຄົນໃຊ້ບໍລິການຫລາຍໆ - (ຍົກເວັ້ນ) ໃນກໍລະນີຄອບຄົວຍາດສະຫິດພົບປະກັນ, ເດັກນ້ອຍ, ຜູ້ສູງອາຍຸ, ຄົນພິການໃນກໍລະນີມີຄວາມຈຳເປັນຕ້ອງໄດ້ຮັບການເບິ່ງແຍງ, ເຕົ້າໂຮມກັນຍ້ອນສະມາຊິກໃນຄອບຄົວມີຄວາມເປັນໄປໄດ້ວ່າຢູ່ໃນວາລະສຸດທ້າຍຂອງຊີວິດ 	
ໂຮງຮູບເງົາ, ຮ້ານເກມຄອມພິວເຕີ, ສະຖານທີ່ມີຕູ້ເກມໃຫ້ຫລິ້ນ, ບ່ອນຮຽນພິເສດ, ຫ້ອງອານາໄມສິ, ສວນສະໝຸກ, ຮ້ານເສີມສວຍ, ໝາດໃຫຍ່	▲ ຍົກເລີກຈຳກັດການດຳເນີນງານ	
ບ່ອນຮຽນພິເສດ-ຫ້ອງຝຶກຊ່ອມ (ບໍລວມຫ້ອງອານາ), ສະຖາບັນອົບຮົມວິຊາຊີບ	▲ ພື້ນທີ່ 4m ² ຕໍ່ 1ຄົນ ຫລື ຍະວ່າງຊ່ອງໜຶ່ງ	
ຮ້ານອາຫານ · ຮ້ານກາເຟ (ຫ້າມກິນແລະດື່ມ), ສະຖານທີ່ກິລາກາງແຈ້ງ, ບ່ອນຮ່ອງເພງ, ການຂາຍຕົງຮອດເຮືອນ, ຫ້ອງຈັດງານສັງສັນມີການສະແດງແບບຍືນເບິ່ງໃນສະຖານທີ່	▲ ຈຳກັດເວລາເປີດບໍລິການຮອດ (22ໂມງ)	▲ ຍົກເລີກຈຳກັດເວລາປະຕິບັດງານ ※ທຸລະກິດຂາຍຕົງຮອດເຮືອນແມ່ນຈຳກັດຮອດ (22ໂມງ)
ຮ້ານອາຫານ-ຮ້ານກາເຟ (ລວມທັງຮ້ານທີ່ບໍ່ມີຄົນເພົ້າຂາຍ)	▲ (ຄຳເຕືອນເຄັ່ງຄັດ) ເມື່ອມີຄົນ 2ຄົນຂຶ້ນໄປສັ່ງຊື້ພຽງແຕ່ກາເຟ-ເຄື່ອງດື່ມແລະຂອງຫວານເທົ່ານັ້ນ ເວລາພັກຢູ່ຮ່ານແມ່ນມີຈຳກັດເຖິງແຕ່ 1ຊົ່ວໂມງ	
ສະຖານບັນເທີງ 6 ປະເພດ ສະຖານບັນເທິງ-ບ່ອນເຕັ້ນລຳ-ຮ້ານເຫລົ້າ, ຮ້ານໂຄຣລາເທັກ, ຮ້ານເຫລົ້າກິ່ງຜັບ, ບ່ອນຫລິ້ນເກມໄພແລະກິນເຫລົ້າ	▲ ຈຳກັດເວລາເປີດບໍລິການຮອດ(22ໂມງ ພື້ນທີ່ 8m ² ຕໍ່ 1ຄົນ)	
ໂຮງຮູບເງົາ-ບ່ອນຈັດການສະແດງ	▲ ໃຫ້ເວັ້ນວ່າງບ່ອນນັ່ງໜຶ່ງ ຫຼື ຖ້າບໍ່ແມ່ນຄົນທີ່ມານຳກັນໃຫ້ນັ່ງທາງກັນບ່ອນນັ່ງໜຶ່ງ	▲ ຖ້າບໍ່ແມ່ນຄົນທີ່ມານຳກັນໃຫ້ນັ່ງທາງກັນບ່ອນນັ່ງໜຶ່ງ
ຊົມກິລາ	▲ ຜູ້ເຂົ້າຊົມ 10%	▲ ຜູ້ເຂົ້າຊົມ 30%
ຈຳກັດຈຳນວນຄົນໃນງານ (ແຕ່ງງານ-ງານສົບ)	▲ ໜ້ອຍກວ່າ 100ຄົນ	▲ ຕ້ອງລາຍງານ-ປຶກສາຫາລືກັບຄະນະປົກຄອງທ້ອງຖິ່ນໃນກໍລະນີມີ 500ຄົນຂຶ້ນໄປປະຊາຊົນ (ການຊຸມນຸມ-ປະທ້ວງ, ການສະແດງຄອນເສີດຂະໜາດໃຫຍ່, ງານເທດສະການ, ກິດຈະກຳການສຶກສາຕ່າງໆໃຫ້ຢູ່ໃນຈຳນວນໜ້ອຍກວ່າ 100ຄົນ)
ກິດຈະກຳທາງສາດສະໜາ	▲ ການບູຊາທີ່ປະຕິບັດເປັນປະຈຳໃຫ້ຄົນຢູ່ ພາຍໃນ 20% ※ ຫ້າມພົບປະປະຊຸມ-ກິນຊຸມ-ຫ້າມພັກເຊົາ	▲ ການບູຊາທີ່ປະຕິບັດເປັນປະຈຳໃຫ້ຄົນຢູ່ ພາຍໃນ 30% ※ ຫ້າມພົບປະປະຊຸມ-ກິນຊຸມ-ຫ້າມພັກເຊົາ

* ສຳລັບຫົວໜ່ວຍທຸລະກິດໃດທີ່ລະເລີຍ ຫລື ລະເມີດກົດລະບຽບການກັກກັນຈະຖືກປັບໄໝ ແລະ ຈະຖືກຄະນະປົກຄອງທ້ອງຖິ່ນ ປັບປຸງປະຕິບັດໃຊ້ຄຳສັ່ງຫ້າມລວມຕົວ(ຄຳສັ່ງທາງການບໍລິຫານ) ເປັນເວລາ 2ອາທິດອີກຕ່າງຫາກ

<ບົດຄວາມນີ້ແປໂດຍສູນດານູລີ ໂທ 1577-1366.>